
FAU sitt innspill til skolebudsjett ved Testmann Minne skole 
 
Rett på sak: Kutte i tjenestene til skolebarna? Er det fornuftig? 
 
Som foreldre ved Testmann Minne skole er vi meget bekymret for hvordan skolehverdagen blir for 
våre barn. Slik FAU har forstått det, medfører fordelingsnøkkelen av midler til skolene i kommunen at 
det må gjøres dramatiske kutt i driften ved Testmann i budsjettåret 2019.  
Vi regner med at kuttet må komme på stillinger, og dette vil gå utover oppfølgingen av elevene. Vi er 
meget bekymret for at dette vil gi en dårligere skolehverdag for elevene, og at den hverdagen kan bli 
en realitet allerede i januar 2019. Vi tror konsekvensene blir langt større når kuttet skjer midt i et 
allerede innarbeidet og planlagt skoleår.   
 
Vi ønsker ikke å redusere voksentettheten ved skolen. Om det skal gjøres så drastiske kutt mener vi 
det er viktig å ha en god strategi og prosess i forkant, for å kunne gi elever og foreldre/foresatte en 
forutsigbar skolehverdag. Vi mener derfor at eventuelle kutt ikke må skje i løpet av skoleåret.  
 
Vi er selvfølgelig enig i at det må være en fornuftig fordeling av kommunens skolemidler, men vi 
mener at det er et bedre alternativ å heve rammen på oppvekst. Med utfordringene dagens barn og 
unge møter, mener vi heller at skolene må få tilført mer midler og at det er her prioriteringen bør 
være.   

Om Indre Fosen ønsker å vokse, må det satses på oppvekstsektoren. Tilbudet til de minste må være 
det absolutt siste det kuttes i. Sett fokus på tidlig innsats, sett barna først i alt dere gjør. 

 

FAU ved Testmann Minne skole 
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